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Na podzim roku 1625, přesně 29. října, zabili vzbouření sedláci majitele markvartického 
panství Otu Jindřicha z Vartenberka, sídlícího na Červeném dvoře. Den před výročím, te-

dy 28. října t.r., si připomeneme 390 let, které uběhly od této z nejvýznamnějších  
historických událostí novověkých dějin naší obce.  

 
Pro ty, kdo mají zájem o historii, bude v uvedený den Červený dvůr, tedy původní tvrz 

Rotenhof, otevřen k prohlídce. Bližší informace o chystané akci se dozvíte v příštím čísle 
Zpravodaje. Už teď ale můžeme slíbit, že pro zájemce je zajištěna komentovaná prohlíd-
ka, kterou povedou odborníci, kteří v roce 2006 uskutečnili  historicko architektonický 

průzkum celé tvrze. Určitě se tedy dozvíme, jak je to s hřebínkovými klenbami v přízemí, 
kolik a jaké budovy dříve celý dvůr obsahoval, kdy přišla původní budova o jedno patro 

nebo jaké dobrodružství přinesl průzkum sklepních prostorů tvrze. 
 

Sledujte tedy následující číslo Zpravodaje, a pokud budete mít zájem, můžete 

 28. října 2015  
navštívit Červený dvůr. 
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Obec Markvartice 

U S N E S E N Í 

z 4. zasedání Zastupitelstva obce Mar-
kvartice, které se konalo dne 21. 05. 

2015 
 od 18:00 do 19:30 hodin ve společen-
ské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
 
Zasedání Zastupitelstva obce byli pří-
tomni: Tomáš Renka, Radek Burian, Ing. 
Petr Hodboď, Jaroslav Flieger, Alice 
Mitrušková, Jan Ihnát, Ing. Libor Kunte, 
Hana Didíková, Jiří Zach  
 
 

Usnesení č. ZO 15 04 01 -  
Schválení návrhové komise 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návr-
hovou komisi ve složení:  Hana Didí-
ková, Radek Burian, Jiří Zach. 
 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 

 
Usnesení č. ZO 15 04 02 – Schvá-
lení programu 4. veřejného zase-
dání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 
4. veřejného zasedání Zastupitelstva 
obce Markvartice v roce 2015. 
Program : 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 
1 zákona o obcích), návrhové komise a 
zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Kontrola úkolů z 3. zasedání obce ze 
dne 16. 4. 2015 
4) Schválení závěrečného účtu obce za 
rok 2014 
5) Schválení účetní závěrky a hospodář-
ského výsledku obce za rok 2014 
6) Schválení závěrečného účtu ZŠ a MŠ 
za rok 2014 
7) Schválení výjimky ze směrnice a pod-
pis smlouvy na opravu střechy školní 
jídelny 
8) Schválení výjimky ze směrnice a pod-
pis smlouvy na opravu směšovacích 
uzlů 
9) Schválení delegování starosty na 
valné hromady SVS  
10) Pozemkové úpravy 
a) záměr směny pozemků (Patkovi) 
b) záměr prodeje částí pozemků 
(koupaliště) 
c) záměr prodeje pozemku (Leinovi) 

11) Schválení závěrečného účtu SOB za 
rok 2014 
12) Schválení jednorázového finanční-
ho příspěvku ZŠ 
13) Odměny neuvolněných zastupitelů 
14) Schválení finančních příspěvků 
15) Diskuze a závěr 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
 
 
Usnesení č. ZO 15 04 03 – Kontro-
la plnění úkolů z 3. zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
informaci o plnění úkolů z 3. zasedání 
Zastupitelstva obce Markvartice. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 

 
Usnesení č. ZO 15 04 04 – 
Schválení závěrečného účtu 
obce za rok 2014 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje celoroční 
hospodaření obce a závěrečný účet 
obce za rok 2014 včetně zprávy Krajské-
ho úřadu Ústeckého kraje o výsledku 
přezkoumání hospodaření obce za rok 
2014 s méně závažnou chybou a nedo-
statkem (§10 odst. 3 písm. b) zákona č. 
420/2004 Sb.) tj. neuveřejnění smlouvy 
a nápravné opatření dle důvodové zprá-
vy. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 

Usnesení č. ZO 15 04 05 – 
Schválení účetní závěrky a 
hospodářského výsledku obce 
za rok 2014 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní 
závěrku obce sestavenou k 31. 12. 2014 
a hospodářský výsledek za rok 2014. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
 
Usnesení č. ZO 15 04 06 – Schvá-
lení závěrečného účtu ZŠ a MŠ za 
rok 2014 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje celo-
roční hospodaření a účetní závěrku 

ZŠ a MŠ Markvartice za rok 2014 a 
souhlasí s převodem kladného hos-
podářského výsledku, který činí 106 
284,02 Kč do rezervního fondu, kte-
rý bude použit na pokrytí nákladů 
hlavní činnosti a dlouhodobě pláno-
vaných oprav. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 04 07 – Schvá-
lení výjimky ze směrnice a podpis 
smlouvy na opravu střechy školní 
jídelny 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje výjim-
ku ze směrnice č. 1 ze dne 29. 9. 
2011 s účinností od 1. 10. 2011 na 
zadání zakázky a podpisu smlouvy 
na opravu střechy školní jídelny 
(výběrové řízení bylo zrušeno, pro-
tože nabídky nebyly kompletní dle 
zadání, opravu provede pan Vondrá-
ček za cenu 153 454,- Kč bez DPH). 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 04 08 – Schvá-
lení výjimky ze směrnice a podpis 
smlouvy na opravu směšovacích 
uzlů 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje výjim-
ku ze směrnice č. 1 ze dne 29. 9. 
2011 s účinností od 1. 10. 2011 na 
zadání zakázky a podpisu smlouvy 
na opravu směšovacích uzlů 
v kotelně ZŠ Markvartice (opravu 
provede firma EKO Pinďák za cenu 
133 597,- Kč bez DPH). 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
 
Usnesení č. ZO 15 04 09 – 
Schválení delegování starosty 
na valné hromady SVS 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje dele-
gování starosty na valné hromady 
SVS (nutné pro hlasovací právo na 
valných hromadách SVS).  
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Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 04 10 – Po-
zemkové úpravy 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr 
směny pozemku p. č. 1849/6 a části 
pozemku p. č. 1759/3 mezi obcí a 
manželi Patkovi, dále schvaluje zá-
měr prodeje pozemku manželům 
Leinovým p. č. 385/4 a části pozem-
ku     p. č. 1731/2 a dále schvaluje 
záměr prodeje části pozemků Stát-
nímu pozemkovému úřadu p. č. 
1731/2, p. č. 334 a p. č. 1597/1 
(jedná se o část koupaliště). 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se zdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 04 11 – 
Schválení závěrečného účtu 
SOB za rok 2014 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje závě-
rečný účet SOB za rok 2014. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 04 12 – 
Schválení jednorázového fi-
nančního příspěvku ZŠ 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje jed-
norázový finanční příspěvek, který 
může ZŠ přijmout od ostatních sub-
jektů bez předchozího souhlasu zři-
zovatele - jedná se o finanční pří-
spěvek na ŠVP z okolních obcí (ve 
zřizovací listině jsou povoleny pouze 
věcné dary). 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se zdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 04 13 – Od-
měny neuvolněných zastupite-
lů 

 
Zastupitelstvo obce projednalo ná-
vrh na měsíční odměnu, kterou lze 
poskytnout neuvolněnému členu 
zastupitelstva obce za výkon funkce 
člena zastupitelstva. Dále odměnu 
za funkci předsedy výboru zastupi-

telstva, člena výboru zastupitelstva 
a návrh na peněžité plnění fyzické 
osobě, která není členem zastupi-
telstva obce za výkon funkce člena 
výboru zastupitelstva v souladu se 
zněním zákona č. 128/2000 Sb., 
o  obcích, ve znění pozdějších před-
pisů a nařízení vlády č. 37/2003 Sb., 
o odměnách za výkon funkce čle-
nům zastupitelstev, ve znění poz-
dějších předpisů a 

stanovuje   

odměnu neuvolněnému členu za-
stupitelstva za výkon funkce před-
sedy výboru zastupitelstva 
v maximální částce dle přílohy č. 1 
nařízení vlády č.37/2003Sb., 
v platném znění /ve znění pozděj-
ších předpisů ode dne 01. 06. 2015. 

odměnu neuvolněnému členu za-
stupitelstva za výkon funkce člena 
výboru zastupitelstva v maximální 
částce dle přílohy č. 1 nařízení vlády 
č.37/2003Sb., v platném znění /ve 
znění pozdějších předpisů ode dne 
01. 06. 2015. 

a  rozhodlo  

o výši peněžního plnění za výkon 
funkce člena výboru zastupitelstva 
fyzické osobě, která není členem 
zastupitelstva obce ve výši 500 Kč 
za zasedání výboru zastupitelstva 
ode dne 01. 06. 2015. 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se zdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 04 14 – 
Schválení finančních příspěv-
ků 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje po-
skytnutí finančního daru na akci 
Markvartická nota ve výši 5 000,- Kč 
a na turnaj staré gardy ve výši 
2 000,- Kč. 
 
Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se zdržel. 

 

Návrhová komise:   
    Hana Didíková, v. r. 
  Radek Burian, v. r. 

  Jiří Zach, v. r. 
Ověřovatelé zápisu:  
  Ing. Petr Hodboď, v. r.  
  Jaroslav Flieger, v. r. 
Místostarosta    
Ing. Libor Kunte, v. r. 
Starosta     
Tomáš Renka, v. r. 
 

Půlrok provozu sociálního 

zařízení v objektu Obecního 

úřadu č.p. 280 ukázal, že se 

jednalo o zdařilou investici. 

Oproti minulému stavu je 

v budově k dispozici odpoví-

dající hygienické zázemí, 

včetně bezbariérového pří-

stupu (i když zatím  jen 

k samotným WC).  

Největší zatěžkávací zkouš-

kou prošly nové toalety ne-

jen denním provozem, ale 

zejména při DanceCupu, kdy 

se během jednoho dne vy-

střídalo v objektu na 500 

osob, a záchody vydržely!  

Dotační titul  "Rekonstrukce 

WC Obecního úřadu", na kte-

rý přispěl Ústecký kraj část-

kou 240.000,- Kč, se tak stal 

opravdu účelně vynaloženým 

finančním příspěvkem.  
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Retro zábava 
V sobotu jsme se vydali na Retropárty, a nestačili jsme se divit. Najednou jsme se 
ocitli v dobách dávno minulých. Lidé, kulisy, celý sál se vtiskl do seriálu „Vyprávěj“. 
Všichni, kdo se na této akci podíleli, zaslouží velikou pochvalu. Museli si s tím dát 
velkou práci, od přípravy sálu až do vyladění posledních detailů. Máme na co vzpo-
mínat, byla to super akce.                                                                    Manželé Bartoníčkovi 

 

Období na konci června se každoročně 
nese ve znamení  blížících se prázdnin. 
V tuto dobu se žáci naší Základní školy 
loučí se školní docházkou  
a v Mateřské školce se všichni připra-
vují na odchod budoucích prvňáčků. 
Letošní rok samozřejmě nebyl výjim-
kou.  Předškoláci si jako každoročně 
nacvičili pohádku o Popelce. Opět si 
zahráli na prince, zlou macechu a její 
dcery a všichni se těšili, až Popelka 
dostane zpět svůj střevíček a stane se 
královnou. Po pohádce se děti rozlou-
čily s rodiči a naposledy přespaly ve 
školce až do rána. Večer ještě splnily 
úkoly Bobříka odvahy a pak se těšily 

na společný oběd. To už z nich byli 
pasovaní školáčci, kteří si domů  odná-
šeli šerpy, které jim tento status po-
tvrzují. Před slavnostní „vyřazovací“ 
hostinou jim letos zástupci obce pře-
dali malé dárky a zároveň děti slyšely 
první „projev“ svého budoucího 
„nadřízeného“  –  ředitele základní 
školy. Zároveň přijaly gratulace od 
svých bývalých spolužáčků ze školky a 
začaly se připravovat na důležitý život-
ní krok – odchod do školy opravdové. 
Doufám, že to bude krok nejen ra-
dostný, ale hlavně úspěšný. Přeji si, 
aby se jim dařilo ve škole  
i v životě. 
Ivona Culková, vedoucí MŠ 
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Deváťáci se loučili s naší školou svým 

tradičním „Posledním zvoněním“. Po 

roční pauze, kdy loňská devítka zklama-

la, se letošní „absolventi“  rozloučili 

tématickou procházkou celým světem. 

Díky jejich vystoupením, nacvičeným 

skečům a předtočeným sekvencím, 

jsme se mohli podívat do všech koutů 

zeměkoule. Navštívili jsme evropské 

státy, jako například Rusko či Maďar-

sko. Dozvěděli jsme se něco o Africe a 

tamních domorodcích a také jsme zjis-

tili, jak je to s farmařením v Texasu. 

Havajské a japonské tance pak přinesly 

pacifický vítr. Vrcholem večera bylo 

samozřejmě slavnostní předání pamět-

ních listů a ověnčení deváťáků šerpami. 

Kolem desáté hodiny se pak slzy ronící, 

teď již bývalí, žáci, odebrali domů, aby 

si druhý den převzali své poslední vy-

svědčení z naší školy. Snad nebudou na 

naši školu vzpomínat ve zlém a časem 

přijdou na návštěvu. Doufáme, že se 

jim bude v budoucnu dařit a další stu-

dia či přípravy na povolání přinesou 

potěšení a úspěchy nejen jim, ale i je-

jich rodičům. 
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13. června 2015 bylo mezi markvartické obyvatele přivítáno pět nových občánků. Dvě holčičky a tři 

chlapci se stali našimi novými spoluobčany. Do života je přivítali zástupci obce a děti z mateřské školky. 

Našim novým spoluobčánkům přejeme šťastný život, plný radosti, zdraví a úspěchů.   

Jejich rodičům pak hodně štěstí a pevných nervů. 
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Čerství 

markvartičtí občánci: 

Natálie VALENTOVÁ, Elena VORLOVÁ,  

Jimmy JONSON, Petr ZIMA, Jan NOVÁK 

V prvním pololetí letošního roku oslavili svá významná životní 
jubilea naši spoluobčané: 
paní Marcela Votrubová a pánové Jiří Šintál a Miloš Chadima. 
Jmenovaným přejeme jménem obce mnoho zdraví a pohodu do 
dalších let. 

KOLMAN  KAM SE PODÍVÁŠ 
tak bych nazvala uplynulý měsíc červen, neboť výrobky z firmy našeho spoluobčana pana Václava Kolmana mne provázely do-
slova na každém kroku. Pan Kolman již několik let podporuje naši školu i mateřskou školku tím, že nám sponzorsky, zcela zdar-
ma či s velkou slevou, tiskne barevně plakáty,  pozvánky a další tiskové materiály (letos akce RETROPÁRTY), šerpy do MŠ, které 
jsou již několik let součástí pasování předškoláků na školáky, pamětní trička pro deváťáky a současně šerpy pro absolventy 9. 
třídy na akci Poslední zvonění. I zpravodaj, který právě držíte v ruce, je z jeho „dílny“.  Touto cestou si mu i za vás, vážení spolu-
občané, dovoluji poděkovat.                                               Mgr. Z. Fliegerová  
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Děti z MŠ vítají své budoucí kamarády 
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TŘI V JEDNOM  

 
Tři akce se udály v jeden den na jednom 
místě. 6. června se na našem hřišti sešlo 
mnoho zástupců různých generací a 
zájmů a každý si přišel na své. Druhým 
dnem zde probíhal další ročník hudební-
ho festivalu Markvartická nota. Již 
v pátek jsme slyšeli mnoho kvalitní dixie-
landové i country hudby a všechny pří-
tomné potěšila teplická Kytička, která 
sympaticky interpretovala soulové, blue-
sové a další  žánrově nevyhraněné 
„evrgríny“. Sobotní vystoupení začali  
již tradičně naši nejmenší z mateřské 
školky a hudební kroužek ze základky. 
Dále následovala českokamenická ZUŠka 
a pak začaly do obce proudit tvrdší tóny 
rockových kapel. Vše vyvrcholilo vystou-
pením ústeckých UDG, což byla oprav-
dová špička letošního ročníku. Diváků 
opět nebylo mnoho, ale oproti loňské 
mininávštěvnosti, se jejich počet pod-
statně zvýšil. Přispělo k tomu jistě také 

počasí, které bylo v pravdě letní.  
 Od třinácté hodiny se v celém 
areálu rozběhly soutěže a disciplíny, ve 
kterých mohli naši nejmenší vyhrát 
drobné odměny a pamlsky při Dět-
ském dni. Své dovednosti si zde vy-
zkoušelo nejméně 85 dětí předškolní-
ho a mladšího školního věku, což je 
účast chvályhodná a je nutno poděko-
vat rodičům, kteří své ratolesti nevá-
hali v parném počasí přivést na hřiště. 
Pozitivní také bylo, že obec využila 
atrakcí, které zde byly součástí Mar-
kvartické noty a děti mohly po dobu 
Dětského dne využít skákacího hradu 
nebo vodní atrakce zdarma. Na přípra-
vě Dětského dne se podíleli místní 
sportovci, myslivci a hasiči. Ti dokonce 
neváhali co nejrychleji přijet ze své 
soutěže a uspořádat pro děti tradiční 
disciplíny. Mezi organizátory se zapojili 
nejen velké děti ze školního klubu Kot-
va, ale i někteří z rodičů a tuto skuteč-
nost je nutno také hodnotit pozitivně a 
vyjádřit za ni velké poděkování. 

 Odpoledne vyvrcholilo soutěžním 
zápasem okresního přeboru v kopané, 
v němž se utkalo naše A mužstvo s tý-
mem Chřibské. Soupeř, v tu chvíli již od-
souzen k sestupu do nejnižší třídy, přijel 
s minimálním počtem hráčů. Přesto ale 
zápas nevzdal a odehrál jej se vztyčenou 
hlavou. Díky jeho sportovnímu přístupu, 
ale herní odevzdanosti, se na hřišti zrodil 
nevídaně rekordní výsledek. Naši muži 
nastříleli protivníkovi 18 (!) branek a 
žádnou neobdrželi. Tímto si podstatně 
vylepšili skóre a i tento zápas nakonec 
přispěl k tomu, že se naši chlapi pro leto-
šek opět zachránili ve své soutěži a od-
vrátili tak na poslední chvíli hrozbu se-
stupu. 
 Celá sobota proběhla  ve sportov-
ně hudebním duchu a je možné konsta-
tovat, že se všechny akce povedly, i když 
detaily se dají  samozřejmě pilovat 
vždycky a ne každý musí být se vším spo-
kojen. 
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TURNAJ STARÝCH GARD 
 
Tradiční turnaj starých gard v malé ko-
pané opět proběhl poslední červnovou 
sobotu na místním fotbalovém hřišti. 
Oproti předchozím ročníkům byla menší 
účast mužstev, protože se některé týmy 
na poslední chvíli odhlásily. To ale ne-
bránilo tomu, aby se na hřišti odehrály 
zápasy plné nasazení, fotbalových fines 
a parádiček. Hraví gardisté převáděli 
herní umění, které i přes pokročilý fot-

balový věk nezapomněli, a pobavili ne-
jen sebe ale i skalní diváky, kteří se  
na zápasy přišli podívat. A když se 
v souboru „Mesiteam“ opět objevily 
profesionální fotbalistky a hráč exotic-
kého vzezření, dostaly se zápasy opět 
do jiné divácké dimenze. Celé klání pro-
vázela uvolněná atmosféra a všichni 
zúčastnění, hráči i diváci, byli s pěkným 
turnajem spokojeni. Konečné výsledky 
přinesly překvapivého vítěze i nečekané 
posty favoritů. Letošní ročník vyhrálo 

družstvo Dolních Habartic, které se loni 
ani nedostalo ze skupiny. Na druhém 
místě byla České Kamenice a třetí 
„Mesiteam“. Čtvrtá skončila naše mar-
kvartická stará garda, která jistě pomýš-
lela na vyšší umístění. Poslední bylo 
mužstvo Veselských Beranů, kteří svým 
nadšeným výkonem v mnoha utkáních 
potrápili nejednoho favorita. Příští roč-
ník přinese určitě stejně hodnotné zá-
pasy jako letošní a proto se na něho již 
teď můžeme těšit. 
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JEŠTĚ K RETROPÁRTY 
 
Dovoluji si touto cestou poděkovat 
všem človíčkům, kteří se jakýmkoli způ-
sobem podíleli na přípravě a realizaci 
akce HUSÁKOVY DĚTI POŘÁDAJÍ RE-
TROPÁRTY. Netroufám si všechny 
jmenovat osobně, protože jich byla 
opravdu velká spousta a nerada bych 
na někoho zapomněla. Děkuji všem, 
kteří se podíleli na propagaci akce, 
tisku a roznosu pozvánek, na výzdo-
bě a ozvučení sálu, výrobě rekvizit a 
transparentů, zapůjčili či darovali 
nejrůznější věci, napekli slané i slad-
ké, zhotovili jednohubky, vyškvařili 
sádlo, nacvičili živé vstupy, aktivně 
se účastnili programu, zajistili prodej 
v pojízdné prodejně, obsluhu u výče-
pu a na baru, roznášeli lístky do tom-
boly, vydávali tombolu, pomohli 
s úklidem. . .  Ale především těm, kteří 
přišli a aktivně svou přítomností celou 
akci podpořili. Většina dorazila 
v dobových modelech a nutno říci, že 
některé kusy byly vskutku excelentní! 
Dle četných reakcí se akce skutečně 
vydařila.  
Původní myšlenkou bylo uspořádání 

společenské akce pro dospělé, z jejíhož 
zisku by byla následně financována ak-
ce pro děti z MŠ a 1. stupně ZŠ. Toto se 
podařilo, čistý výtěžek činí 6 428,- Kč. 
Z tohoto obnosu bude uhrazeno diva-
delní nebo kouzelnické představení, 

které proběhne začátkem nového škol-
ního roku, tedy v září, na sále Obecního 
domu a bude pro všechny účastníky 
zdarma! 
Přestože jsem v úvodu uvedla, že nebu-
du nikoho jmenovat, přeci jen si neod-
pustím jména tří lidí, bez nichž by se 
tento večer nikdy neuskutečnil. Jsou 
jimi pan Petr Culek, jenž, skryt za závěsy 

na pódiu, s útrpným sebezapřením 
pouštěl hity 80. let a ovládal aktuální 
dění na plátně, neboť základní koncep-
ce celého večera byla jeho dílem a pan 
Karel Hunčovský alias televizní komen-
tátor Miloš Frýba, který onen senzační 

televizor (i nápisy TUZEX) vlastno-
ručně vyrobil. Oba pánové společ-
ně se mnou tvořili základní reali-
zační tým této Retropárty.  Do 
třetice děkuji člověku, který je pro 
mě již několik let před, v průběhu i 
po skončení nejrůznějších akcí 
poradcem, osobním řidičem, nosi-
čem, řemeslníkem, uklízečem, 
klíčníkem ... Především ale trvalou 
oporou ve všem, co dělám. Na 
závěr tedy tímto děkuji svému 
manželovi Jaroslavu Fliegerovi a to 
za pomoc, trpělivost a toleranci. 

 

Mgr. Zdeňka Fliegerová 
 
Každý, kdo se akce zúčastnil, jistě pochopil, 
že se jednalo o nadsázku a pokus udělat si 
legraci z doby, na které bylo pozitivní pouze 
to, že jsme  tehdy byli mladí a Husákovy děti 
byly opravdu bezstarostnými dětmi. Včetně 
Zdeňky Fliegerové. A celá akce byla její ná-
pad. Díky za něj. Byla to nová životní zkuše-

nost.                                                              -ck- 
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SVOZ A LIKVIDACE TŘÍDĚNÉHO ODPADU 

PETlahve (žluté pytle) + TETRAPACKY (oranžové pytle) 7. a 21.7.,    4. a 18.8.,   1. a 15.9. 2015 

Sklo – zelené zvony 8., 9., 29. a 30. 7.,  19. a 20. 8.,  9. a 10. 9. 2015 

Velkoobjemový odpad, elektronika:        SBĚRNÝ DVŮR otevřen každou sobotu 08:00 – 11:00 h. 
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UPOZORNĚNÍ ! 
Z důvodu nízkého stavu pitné vody, žádáme občany, aby vodu z řádu, který spravuje SČVAK,  

nepoužívali k zalévání zahrádek a napouštění bazénů! 

4. - 6.7.2015  MUDr. Sudová Olga  Fügnerova 600/12, Děčín I  412 513 989  

11. - 12.7.2015  MUDr. Vojtěch Vladimír  28. října 110, Děčín I  412 151 056  

18. - 19.7.2015  MUDr. Hladík Pavel  Weberova 1537/7, Děčín VI  412 539 298  

25. - 26.7.2015  MUDr. Křemenová Alena  Sokolská 129, Děčín IX  412 544 539  

1. - 2.8.2015  MUDr. Bolfíková Renata  Varšavská 1863/7, Děčín VI  737 501 440  

8. - 9.8.2015  MUDr. Charvát Pavel  J.Š.Baara 692/26, Děčín V  412 507 588  

15. - 16.8.2015  MUDr. Křemen Adolf  Teplická 270, Jílové u Děčína  412 550 343  

22. - 23.8.2015  MUDr. Charvát Tomáš  U Přívozu 18/4, Děčín III  412 511 619  

29. - 30.8.2015  MUDr. Milič Lukáš  Fügnerova 600/12, Děčín I  412 511 482  

5. - 6.9.2015  MUDr. Křemenová Alena  Sokolská 129, Děčín IX  412 544 539 

12. - 13.9.2015  MUDr. Rambousková Rita  Riegrova 773/72, Děčín II  412 526 250  

19. - 20.9.2015  MUDr. Plyuschakov Oleksandr  Myslbekova 404/23, Děčín I  412 519 622 
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DŘEVO Z OBECNÍHO LESA 
Pokud máte zájem o palivové dřevo z obecního lesa, je nutné, abyste svou objednávku učinili přímo na 

Obecním úřadě (osobně či telefonicky). Zprostředkované objednávky dělají neplechu v jejich  
pořadníku. Aktualizovaný pořadník objednávek bude v nejbližší době zveřejněn. 

 

VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

V těchto dnech mají příslušné komise Ústeckého kraje schvalovat do-
tace na činnost neziskových organizací. Ve hře jsou i dvě žádosti z na-
ší obce (pro malé fotbalisty a školní klub KOTVA). Jestliže budou dota-
ce schváleny, bude se veřejné zasedání ZO konat ve čtvrtek  

9. července 2015 od 18:00 hod.  
ve společenské místnosti kabin na hřišti. (Sledujte SMS a úřední desku). 

Tradiční pouť ke sv. Máří Magdaléně v Kerharticích se koná 
19. července od 15:00 hod.  

A vyvrcholí poutní mší svatou.  
Hlavním celebrantem bude litoměřický biskup Jan Baxant. Jeho 
přítomnost tak bude od 2. světové války první biskupskou účastí 

na mši v této farnosti.  
U příležitosti pouti vysvětí pan biskup  

nově opravené varhany. 
Marcel Hrubý 

 JANSKÉ VAJÍČKO 
Kdo jste zvyklí navštěvovat tuto přespolní akci, jistě víte, že letos se koná v červenci. Proto přijměte  

pozvání pořadatelů, kteří opět připravili spoustu zajímavého. Takže nezapomeňte: 
hřiště v Janské, 11. července 2015 od 13:00 hod. 
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UZAVŘENÍ KNIHOVNY 
Z důvodu stavebních prací na budově 
č.p. 280, bude obecní knihovna nejmé-
ně do konce prázdnin uzavřena. 

VŠEM SPOLUOBČANŮM PŘEJEME 
KRÁSNÉ LÉTO A BÁJEČNOU  

DOVOLENOU. 


